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China pharmaceutical University

China Pharmaceutical University Jiangning Campus
639 Longmian Ave, Jiangning District

Nanjing China

Dear Prof. Jifang Zhou

On behalf of the International Society for Pharmacoepidemiology (“ISPE”), I am pleased to formally invite you to participate as a 
valued presenter (oral or poster) at our upcoming Asian Conference on Pharmacoepidemiology (ACPE) scheduled to take 
place from 21 November to 23 November 2025, in Hong Kong SAR, China.

ACPE 2025 will bring together leading researchers, practitioners, and policymakers to advance the fields of 
pharmacoepidemiology, pharmacovigilance and data sciences and will provide an excellent platform for learning, idea-
exchanging and networking for folks from multiple sectors who are interested in pharmacoepidemiology and outcome research 
across Asia and the globe.

The purpose of your visit is to present your research and/or share your expertise, contributing to the professional development 
of educators and policy makers attending the conference. Your insights could be invaluable in fostering innovative approaches 
to education and your participation will enrich the session and inspire our attendees.

Details of the Visit:
• Dates of Visit: 21-23 November 2025
• Duration of Stay: 3-5 days
• Purpose: Presenter /Attendance at Education Advancement Session and/or ACPE 
• Venues: Cyberport 3, 100 Cyberport Road, Hong Kong AND The University of Hong Kong
• Website: https://www.asianpharmacoepi.org/ 
• Financial Responsibility: Self-funded by attendee

Should you require any further information or assistance, please contact the conference secretariat, Leanne Mulheran, at 
acpe@expertevents.com.au. 

Warm regards,

Professor Esther Chan
Local Host Committee Chair & Conference Co-Chair
Assistant Dean, Li Ka Shing Faculty of Medicine, The University of Hong Kong
Hong Kong, China



2025年 10月 4日 

中国药科大学 

中国药科大学江宁校区 

南京市江宁区龙眠大道 639号 

中国 

尊敬的周吉芳教授： 

谨代表国际药物流行病学学会（International Society for Pharmacoepidemiology, ISPE），

诚挚邀请您作为重要的报告嘉宾（口头报告或海报展示），参加即将于 2025 年 11 月 21 日至

23 日在中国香港特别行政区举办的亚洲药物流行病学大会（Asian Conference on 

Pharmacoepidemiology, ACPE 2025）。 

ACPE 2025旨在汇聚来自全球的领先研究者、实践者及政策制定者，共同推动药物流行病学、

药物警戒及数据科学等领域的发展。大会将为来自多个行业、对药物流行病学与卫生结局研究

感兴趣的学者与专业人士提供一个卓越的学习、思想交流与合作的平台。 

您的此次访问旨在展示您的研究成果和/或分享您的专业经验，为与会的教育者及政策制定者的

专业发展作出贡献。您的见解对于促进创新的教育模式与理念具有重要价值，您的参与将极大

地丰富会议内容并启发与会代表。 

出访详情如下： 

• 会议日期： 2025年 11月 21日至 23日 

• 预计停留时间： 3–5天 

• 出访目的： 担任报告嘉宾 / 参加教育专题研讨会及/或亚洲药物流行病学大会（ACPE） 

• 会议地点： 香港数码港三座（Cyberport 3, 100 Cyberport Road, Hong Kong）及香港

大学（The University of Hong Kong） 

• 会议网站： https://www.asianpharmacoepi.org/ 

 

https://www.asianpharmacoepi.org/

